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P R O T O K O Ł  Nr  XXXIII/2016 

z  sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 28 grudnia 2016r, 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  w godz. 15.00 - 17.30 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy  Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 13 radnych - co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radni nieobecni : Marta Baryłka i Maria Lipka-Stępniewska.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś wniósł o poszerzenie porządku obrad o dwie 

dodatkowe uchwały:  

1.w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu. 

2. w sprawie zmiany statutu jednostki budżetowej "Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Ogrodzieńcu. 

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk wniósł o wycofanie z porządku obrad punktu 11 dot. 

uchwalenia planów pracy stałych komisji rady. 

 

Radny Patryk Szczygieł Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wnioskował o 

uwzględnienie w porządku sesji uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku 
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pana Edmunda Bednarza z dnia 5 grudnia 2016 r. Wniosek był przedmiotem obrad 

Komisji Rewizyjnej i na podstawie opinii komisji przygotowany został projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wnioskował o uwzględnienie w porządku sesji 

projektu uchwały w tej sprawie.  

 

Wnioski o zmiany w porządku sesji zostały przegłosowane i przyjęte przez Radę 

jednogłośnie – 13 głosami   

Porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednomyślnie 13 głosami. 

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXX2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25.10.2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec 

położonej  

w obrębie Żelazka na czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym 

dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/240/2016 z dnia 18 

listopada 2016r w sprawie „Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2017 rok”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do 5 lat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Zawiercie 

dotyczącego publicznego transportu zbiorowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oświadczenia dotyczącego zmiany ustawy - 

Prawo ochrony środowiska 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków w budżecie Gminy 

Ogrodzieniec na 2016r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2016-2026. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2017 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2017 – 2026. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ogrodzieńcu 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu jednostki budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda 

Bednarza.z dnia 5 grudnia 2016 r 

18. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

19. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

20. Wnioski i oświadczenia.  

21. Zamkniecie obrad. 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25.10.2016r. 

 

Protokół Nr XXX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 października 2016r.został  

przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Żelazka na czas oznaczony do trzech lat z 

dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia, który dla uzasadnienie podał - Dzierżawca jest zainteresowany dalszą 

dzierżawą gruntu, w dniu 14 listopada 2016r. złożył wniosek o przedłużenie umowy 

na dalszy okres. Umowa wygasła 31 grudnia  2016r. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII/252/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_252_2016.pdf
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Ogrodzieniec położonej w obrębie Żelazka na czas oznaczony do trzech lat z 

dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym -  została przyjęta. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /253/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/240/2016 z dnia 18 

listopada 2016r w sprawie „Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2017 rok”. 

 

Kierownika Referatu Pani Iwona Rajca omówiła projekt uchwały. Między innymi 

poinformowała, że w związku z ponowną analizą tekstu uchwały nr XXXI/240/2016 z 

dnia 18 listopada 2016r. w sprawie „Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017”, wykreśla się postanowienia odnoszące się do zagadnień 

uregulowanych bezpośrednio w tekście ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. W tekście uchwały nr 

XXXI/240/2016 z dnia 18 listopada 2016r. dotychczas obowiązywały postanowienia: 

1. w rozdziale IV punkt 5: Dotacje przyznane organizacji pozarządowej nie mogą być 

wykorzystane na: a. remonty budynków i ich modernizację, b. zakupy inwestycyjne, 

c. zakupy nieruchomości, d. działalność gospodarczą, e. działalność wyznaniową i 

polityczną. 2. w rozdziale IX punkt 3:Organizacja pozarządowa w okresie 

otrzymywania dotacji oraz korzystania z innej pomocy Gminy jest zobowiązana do 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_253_2016.pdf
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podawania informacji o finansowaniu lub innej formie wspierania działalności 

organizacji przez Gminę Ogrodzieniec. 3. w rozdziale punkt 4:Burmistrz Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec przedłoży Radzie Miejskiej w terminie do 31 maja 2018 roku 

sprawozdanie z realizacji Programu. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /254/2016 w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/240/2016 z dnia 18 

listopada 2016r w sprawie „Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2017 rok” - została przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

 

Kierownika Referatu Pani Iwona Rajca omówiła projekt uchwały. Między innymi 

poinformowała, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych opracowany został zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz w oparciu o diagnozę sytuacji w Gminie 

Ogrodzieniec. Diagnoza opracowana została na podstawie informacji pozyskanych z 

instytucji: Ośrodek Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu, Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ogrodzieńcu, Komisariat Policji w 

Ogrodzieńcu. Przedstawione zostały następnie cele programu, działania, środki oraz 

kontrole i nadzór nad realizacją programu i podejmowanych działań. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_254_2016.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /255 /2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do 5 lat w przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ogrodzieniec. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia. Potrzeba podjęcia uchwały jest spowodowana wejściem w życie ustawy z 

dnia 1 grudnia 2016 roku o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego  zmieniającej ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty. 

Skutki finansowe -  Szacunkowe maksymalne zmniejszenie wpływu opłat do Gminy z 

tytułu udzielania świadczeń przez przedszkola i oddziały przedszkolne w skali roku 

budżetowego wyniesie 5900 zł. Będzie to zrekompensowane przez subwencję 

oświatową dla dzieci  w wieku 6 lat odbywających roczne obowiązkowe wychowanie 

przedszkolne, która w roku 2017 będzie wynosiła ok.553 809 zł. Rodzice dzieci w 

wieku 6 lat nie będą wnosili dodatkowej opłaty za świadczenie udzielane w czasie 

przekraczającym pięć godzin dziennie.  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_255_2016.pdf
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Uchwała Nr XXXIII /256/2016 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do 5 lat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Zawiercie 

dotyczącego publicznego transportu zbiorowego. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego.  

 

Radny Fabiańczyk Zbigniew oraz Radny Janoska Jerzy zwracali uwagę na fakt, iż na 

komisjach były różne zadania w sprawie nowych zasad związanych z 

funkcjonowaniem publicznego transportu zborowego. Sugerowano aby rozeznać 

możliwości innych przewoźników - komunikacja miejska, prywatni przewoźnicy, 

przewoźnicy świadczący usługi dowozu dzieci do szkół - zebrać od nich propozycje, 

oferty i przystępując do kolejnego porozumienia przygotować się do negocjacji oraz 

do ustalania nowych zasad funkcjonowania transportu zbiorowego w naszej gminie. 

 

Burmistrz odparł że to jest bardzo dobra propozycja i w styczniu zleci wykonanie 

rozeznania oraz sprawdzenia jakie będzie obłożenie na kursach dotowanych. 

Szczegóły z tym związane ustalimy i rozważymy wspólnie na komisjach - będą nas 

interesować wozokilometry. Dowóz dzieci do szkół to jest obowiązek gminy i usługi w 

tym zakresie już zleciliśmy wybierając przewoźnika w przetargu. Raczej nie uda się 

połączyć i pogodzić transportu publicznego z dowozem dzieci do szkół.  

Burmistrz zaznaczył następnie, że Zawiercie zmieniło zasady i wprowadziło 

podwyżkę cen na skutek zmian organizacyjnych w zakładzie komunikacyjnym. ZKM 

Zawiercie funkcjonował wcześniej, jako zakład budżetowy, który został zmieniony w 

spółkę prawa handlowego. Dziś tak naprawdę nie wiemy co te zmiany przyniosą oraz 

co stanowi kwotę 4 zł wozokilometra. Nowymi cenami zostały zaskoczone wszystkie 

gminy w powiecie. Wcześniej płaciliśmy 2,70 - taka kwota dopłaty obowiązywała w 

poprzednim porozumieniu. Gminy z powiatu zawierciańskiego już 3 miesiące 

wcześnie zawarły z Zawierciem nowe porozumienie i już od 3 miesięcy obowiązuje 

ich dotacja 4 zł. Natomiast Ogrodzieniec do końca roku miał wynegocjowane 

porozumienie wg starych zasad. Porozumienie wygasa z końcem roku i od nowego 

roku będziemy tak jak pozostałe gminy w powiecie płacić 4 zł . 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały  uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_256_2016.pdf
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Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  10 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 3 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /257 /2016 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Zawiercie 

dotyczącego publicznego transportu zbiorowego - została przyjęta. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oświadczenia dotyczącego zmiany 

ustawy - Prawo ochrony środowiska 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Ogrodzieniec pana Dariusza 

Ptasia, który między innymi poinformował, że Sejmik Województwa Śląskiego na 

posiedzeniu przyjął treść oświadczenia w sprawie zmian ustawy Prawo ochrony 

środowiska  i zaproponował, aby gminy również wypowiedziały się w tej sprawie. 

Zmiany ustawy mogą doprowadzić do ograniczenia samodzielności działania 

wojewódzkich funduszy ochrony środowiska w zakresie finansowego wsparcia 

inwestycji ekologicznych, działań edukacyjnych.  

Działania wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska powinny być umocowane na 

poziomie województwa i tutaj na poziomie województwa powinna następować 

dyspozycja środków finansowych na ten cel. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę.  

 

Projekt uchwały  uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /258/2016 w sprawie przyjęcia oświadczenia dotyczącego zmiany 

ustawy - Prawo ochrony środowiska - została przyjęta. 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_257_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_258_2016.pdf
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Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków w budżecie Gminy 

Ogrodzieniec na 2016r.  

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił  projekt uchwały. Złożył również pisemną 

autopoprawkę do uchwały - została ona dostarczona radnym na  posiedzeniu komisji. 

Nowy projekt uchwały uwzględniający autopoprawki został przekazany radnym  oraz 

przewodniczącemu rady podczas sesji  

 

Projekt uchwały uwzględniający autopoprawkę został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

 

Projekt uchwały  uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie zgłosili uwag .  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /259 /2016 w sprawie zmian w planach wydatków w budżecie 

Gminy Ogrodzieniec na 2016r  - została przyjęta. 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2016-2026. 

 

Projekt uchwały jest konsekwencja przyjętych wcześniej zmian w budżecie wobec 

czego Radni odstąpili o ponownego omawiania projektu uchwały. Została ona 

przeanalizowana na komisjach rady gdzie uzyskała pozytywną opinię.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_259_2016.pdf
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Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /260/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2016-2026.- została przyjęta. 

 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2017 

rok 

 

Burmistrz MiG Pana Andrzej Mikulski przystępując do prezentacji projektu budżetu 

gminy na 2017 rok zaznaczył -  projekt budżetu przekazany został Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Częstochowie oraz Radnym w ustawowym terminie. Na komisjach 

Rady przy udziale Burmistrza i Skarbnika Gminy projekt budżetu był szczegółowo 

przeanalizowany i zaopiniowany.  

Pisemna wersja projektu budżetu stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Odczytana została opinia RIO dotycząca projektu budżetu, wieloletniej prognozy 

finansowej oraz możliwości sfinansowania deficytu budżetowego - opinia była 

pozytywna. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii budżetu, 

wieloletniej prognozy finansowej oraz możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego – załączona została do protokołu z sesji. 

 

Prezentacja projektu budżetu miała postać pokazu mulimedialnego.  

Na wstępie Burmistrz zapoznał z podstawowymi pozycjami budżetu:  

Dochody budżetu gminy 43 635 574,50 zł w tym dochody bieżące – 30 304 085,00 zł 

i dochody majątkowe – 13 331 489,50 zł  

Wydatki budżetu gminy 45 449 574,50 zł w tym: wydatki bieżące – 30 233 082,81 zł i  

wydatki majątkowe - 15 216 491,69 zł  

Deficyt w budżecie w wysokości 1 814 000,00 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 2 700 000,00 zł z tego z planowanej emisji obligacji 

które przeznacza się na spłatę  wcześniej  zaciągniętych  pożyczek  –  40  000,00  zł  

i  kredytów  kwotę  846  000,00  zł  oraz  na  pokrycie planowanego deficytu w kwocie 

1 814 000,00 zł. 

Rozchody w wysokości 886 000,00 zł, tj. na spłatę kredytów w kwocie 846 000,00 zł i 

pożyczek w  kwocie 40 000,00 zł. 

Rezerwa ogólna - 332 000,00 zł i rezerwę celową 81 000,00 zł w zakresie  

zarządzania kryzysowego 

 

Burmistrz omawiając projekt budżetu kolejno prezentował w postaci graficznej: 

tabele, zestawienia i wykazy oraz opisy i informacje dotyczące poszczególnych 

pozycji projektu dochodów i wydatków budżetowych na 2017 rok, z uwzględnieniem 

szczegółów - zgodnie z poszczególnymi działami /rozdziałami budżetowymi oraz z 

podziałem na jednostki organizacyjne gminy. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_260_2016.pdf
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Radny Janoska J. zaznaczył, że były zgłaszane poprawki do projektu budżetu 

między innymi chodziło o wydatki bieżące - o uwzględnienie wydatków na remont ulic 

(ul Słowackiego i inne)  

 

Radny Podsiadło Z. zgłaszał ul. Szkolną. 

 

Burmistrz dla wyjaśnienie podał ,że tych propozycji od radnych i od sołtysów było 

więcej – część  z nich będzie  uwzględniona ale dopiero po rozliczeniu finansowym 

budżetu za 2016 rok, wówczas z rezerwy budżetowej środki na ten cel zostaną 

przekazane. Podziału rezerwy budżetowej dokona Rada Miejska.  

W prezentowanym projekcie budżetu na 2017 rok uwzględniono uwag i wnioski – 

zostało to wprowadzone do projektu budżetu jako autopoprawka i te zmiany zostały 

przedstawione podczas prezentacji projektu budżetu oraz dostarczone radnym na 

piśmie przed sesją. 

 

Projekt uchwały uwzględniający autopoprawki został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /261/2016 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ogrodzieniec na 

2017 rok - została przyjęta. 

 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2017 – 2026. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego. 

Projekt uchwały w sprawi WPF jest konsekwencją przyjętego budżetu gminy na 2017  

 

Projekt uchwały uwzględniający autopoprawki został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_261_2016.pdf
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Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII/262/2016 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2017 – 2026 - została przyjęta. 

 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ogrodzieńcu 

 

Sekretarz MiG Pan D. Ptaś omawiając projekt uchwały między innymi zaznaczył. W 

dniu 17 listopada 2016 r. została opublikowana ustawa z dnia 4 listopada 2016 r. o 

wsparciu kobiet w ciąży i rodzin "Za życiem". Ustawa przewiduje zadania 

realizowane na rzecz kobiet w ciąży i rodzin przez samorząd gminny. Świadczenia z 

zakresu tej ustawy będą realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Ogrodzieńcu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /263/2016 w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ogrodzieńcu - została przyjęta. 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_262_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_263_2016.pdf
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Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu jednostki budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu. 

 

Sekretarz MiG Pan D. Ptaś wyjaśnił, że zmiany w statucie dotyczą wprowadzenia 

możliwości posługiwania się przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu 

skróconą nazwą: ZGK Ogrodzieniec. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały  uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII /264/2016 w sprawie zmiany statutu jednostki budżetowej "Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu - została przyjęta. 

 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda 

Bednarza.z dnia 5 grudnia 2016 r 

 

Radny Patryk Szczygieł Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawiając projekt 

uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda Bednarza z dnia 

5 grudnia 2016 r. zaznaczył, że wniosek był przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej. 

Komisja po dokonaniu analizy wydała stanowisko w tej sprawie. Stanowisko Komisji 

zostało odczytane, jest ono zgodne z uzasadnieniem merytorycznym przedmiotowej 

uchwały. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_264_2016.pdf
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Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXIII/265/2016 w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana 

Edmunda Bednarza z dnia 5 grudnia 2016 r. - została przyjęta. 

 

 

Ad. 18 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Baran W - Zwracam się z prośbą o zwiększenie środków na dofinansowanie 

zadań realizowanych z funduszu sołeckiego dla sołectwa Mokrus i Gulzów. 

Wskazane środki w projekcie budżetu Gminy Ogrodzieniec na rok 2017 są zbyt małe 

na realizację tych zadań. Na jakim etapie jest przejęcie działki nr 274 w Mokrusie od 

Agencji Nieruchomości w Opolu pod plac zabaw? Brak działki uniemożliwia 

uczestnictwo w projekcie realizowanym przy współudziale środków pochodzących z 

Unii Europejskiej.” Dokumentacja przebudowy placów rekreacyjnych na terenie 

Gminy i budowy toalety publicznej w Ogrodzieńcu”. 

 

Radny Podsiadło Z. - Na jakim etapie jest Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec? - ile wpłynęło wniosków- 

jak zostały rozpatrzone wnioski  

Co z wymianą pokryć azbestowych na remizach OSP? 

Co z termomodernizacją remiz OSP?  

Co z przebudową wodociągu i sieci gazowej na ul. Kościuszki (p. Stanek, p. Pilarski) 

Na której stacji diagnostycznej prowadzone są badania techniczne samochodów 

OSP? 

Co z wydatkami na GO, które są bardzo okrojone budżecie na 2017? 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

Na te dwa sołectwa: Mokrus i Gulzów na rok 2017 przeznaczone są dużo większe 

środki w porównaniu z innymi miejscowościami. Fundusz sołecki dla Mokrusa i 

Gulzowa na rok 2017 nie jest na „małym” poziomie. W Gulzowie zaplanowana jest 

budowa chodnika przy ulicy Młodzieży, a w Mokrusie chodnik przy ul. Mokruskiej. 

Obie inwestycje są planowane do realizacji wspólnie z powiatem zawierciańskim, 

więc zabezpieczone w budżecie środki to wkład gminy. Do tego doliczyć trzeba 

wkład powiatu. 

Działka, na której stoi budynek remizy OSP w Mokrusie, został wybudowany w roku 

1986 na gruntach, które wówczas były w zasobach Państwowego Funduszu Ziemi. 

Obecnie istnieją przesłanki do tego, aby uregulować obecny stan prawny składając 

wniosek o zasiedzenie terenu przez gminę. Planujemy złożyć wniosek w przyszłym 

roku.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxiii_265_2016.pdf
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Jesteśmy przed wyłożeniem projektu Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ogrodzieniec z naniesionymi poprawkami 

zgłaszanymi przez mieszkańców. Wpłynęło ponad 200 uwag i większość z nich 

została uwzględniona. W styczniu gotowi będziemy do wyłożenia projektu planu do 

publicznego wglądu.  

Wymiana pokryć dachowych na budynkach remiz OSP jest uwzględniona do 

realizacji w projekcie budżetu na rok 2017. Założenie mamy takie, aby w roku 2017 

wykonać roboty na dachach i złożyć wniosek o wykonanie  termomodernizacji w roku 

2018. 

Przebudowa sieci wodociągowej i gazowej na ul. Kościuszki – Jak wygląda kwestia 

sieci gazowej nie wiem, ponieważ Gmina nie jest dostawcą gazu. Odnoście 

wodociągu – zrobiliśmy inwentaryzację w terenie możliwości po-sadowienia 

wodociągu przy ul. Kościuszki i wynika, że w chodniku nie da się wodociągu 

wymienić, biegnie tam sieć gazowa i elektryczna i nie jest to zadanie proste do 

wykonanie. Czekamy jeszcze na ostateczne stanowisko zarządcy drogi, ale pragnę 

podkreślić, że gminy nie stać na przebudowę drogi, są to ogromne pieniądze. 

Mieszkańcy mają zgodę na podłączenie do wodociągu od strony ulicy Olkuskiej i do 

dziś z tej możliwości nie skorzystali. Woda w budynku jest, natomiast jeżeli właściciel 

chciałby przebudować przyłącze na własny koszt, to jest to nadal aktualne. 

Jednostki OSP dokonują badań technicznych swoich samochodów na wybranych 

przez siebie stacjach diagnostycznych. Jest to wybór jednostek i ja nie ingeruję w te 

kwestie. Każda stacja ma te same uprawnienia.  

Wydatki na Gazetę Ogrodzieniecką – w budżecie mamy zabezpieczone środki takie 

jakie były w roku bieżącym. Jeżeli chcielibyśmy, aby zawartość GO była większa, to 

należałoby te środki zwiększyć. W tym celu należałoby się rozeznać w ofertach 

druku. 

 

 

Ad. 19 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

7 grudnia w Czechowicach-Dziedzicach odbyło się Walne Zgromadzenie Śląskiego 

Związku Gmin i Powiatów, na którym omówiono i przyjęto plan pracy na rok 2017 

oraz stanowisko Związku w sprawie reformy oświaty. Na zgromadzeniu obecni byli: 

Wicewojewoda Śląski Jan Chrząszcz oraz Wicekurator Oświaty Jacek Szczotka. 

 

7 grudnia podpisane zostało porozumienie i ugoda pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a 

Zarządem Śląskiego Banku Spółdzielczego „Silesia” kończąca wieloletni spór o 

pomieszczenia zajmowane przez bank. 

 

9 grudnia w świetlicy środowiskowej w Gimnazjum w Ogrodzieńcu odbyły się Jasełka 

przygotowane przez wychowanków świetlicy oraz ich opiekunów. 
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9 grudnia w Częstochowie odbyło się Walne Zgromadzenie Związku Gmin Jurajskich 

poświęcone jubileuszowi 25-lecia istnienia tego stowarzyszenia. Warto wspomnieć, 

że ZGJ był jednym z pierw-szych stowarzyszeń gmin w ówczesnych województwach: 

częstochowskim, katowickim i krakowskim. Siedziba ZGJ od początku do chwili 

obecnej znajduje się w Ogrodzieńcu, a jego głównym zadaniem jest promowanie 

gmin jurajskich oraz wymiana doświadczeń między samo-rządami. 

 

19 grudnia w sali narad odbyło się spotkanie wigilijne dla ponad 70 osób samotnych 

zorganizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu. 

 

19 grudnia odbyły się Jasełka w Szkole Podstawowej w Ryczowie. 

 

21 grudnia odbyły się Jasełka w Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu i Szkole 

Podstawowej Fundacji „Elementarz” w Podzamczu. 

 

22 grudnia odbyły się Jasełka w Szkole Podstawowej w Gieble. 

 

22 grudnia - pogrzeb ś.p. Janusza Kopcia, byłego naczelnika Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec w latach 1979-87, pedagoga, wieloletniego dyrektora zawierciańskich 

szkół, wielkiego miłośnika folkloru i kultury naszego regionu. Zmarł 18 grudnia, w 

przeddzień swoich urodzin, w wieku 77 lat. Był mieszkańcem naszej gminy – po 

przejściu na emeryturę zamieszkał wraz z żoną na Centurii.  

 

28 grudnia (przed sesją) odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ w 

Ogrodzieńcu, na którym omówiono realizację planu finansowego zakładu za rok 

bieżący. 

 

Zakończono budowę chodnika, w ciągu drogi wojewódzkiej 790 w Gieble Kolonii. 

Odcinek ten połączył wcześniej wykonane odcinki drogi i gwarantuje bezpieczne 

dotarcie do przystanku w Gieble Kolonii zarówno od strony Pilicy jak i Ogrodzieńca.  

 

Zakończono budowę ul. Różanej w Ogrodzieńcu. 

 

Na podstawie zawartego z Powiatem Zawierciańskim porozumienia, wykonano 

przebudowę ul. Spacerowej w Ogrodzieńcu. W ramach zadania wyremontowano 

jezdnię i chodniki od skrzyżowania z ul. Piastowską do ul. 1-go Maja.  

  

Wykonano kolejny odcinek chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 przy ul. 

Wojska Polskiego w Podzamczu.  

 

Decyzją pozytywną Rady Ministrów z dnia 16 grudnia 2016r. zakończyły  się starania 

Gminy Ogrodzieniec o włączenie terenów po byłej Cementowni do Katowickiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej – obszaru, na którym w najbliższych latach powstaną 

nowe firmy i miejsca pracy.  
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Ad. 20 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Odczytano pismo z dnia 23 grudnia 2016 r  państwa Anny i Tadeusza Dziedzic oraz 

kilku jeszcze mieszkańców Podzamcza podpisało się pod pismem dot. budowy 

chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej ul. W. Polskiego w Podzamczu - pismo w 

załączeniu do protokołu  

 

Burmistrza dla podsumowania sprawy stwierdził  -  niestety często bywa tak – jak się 

nic nie robi - jest źle,  jak się zacznie coś robić też jest  źle, nie zawsze można 

wszystkich zadowolić. Wpłynęło pismo dot. lokalizacji zatoczki o wprowadzenie 

zmian. Zatoka autobusowa jest potrzebna. Pismo zostało przekazane do projektanta 

oraz zarządcy i właściciela drogi do rozpatrzenia. Po rozważeniu propozycji decyzja 

zostanie podjęta przez właściciela i zarządcę drogi. 

 

 

Ad. 21 

Zamkniecie obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku  

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 17.30 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 


